
Styrelsemötesprotokoll 2012-03-25 

 

Närvarande: Staffan Hed, Mats Sjöberg, Lennart Linnerstedt, Calle 

Ragnarsson, Urban Rehnlund, Marie Cederkrok, Tommy Andersson  

 

1) Mötet öppnades 

2) Dagordningen godkändes 

3) Staffan Hed valdes till mötessekreterare 

4) Marie Cederkrok  valdes till justerare av mötesprotokollet. 

5) Föregående mötes protokoll lästes upp och godkändes. Vi har nu en servicebox för 

90kr/insättning plus att klubben har öppnat ett bankfack. Det fördes en diskussion om att kunna 

betala häften med postgiro vilket borde fungera utmärkt. 

När det gäller prisregistret finns det två förslag från Urban och Roger.  

1. En avancerad Axcessdatabas, ca 100h tid att skapa. 

2. En enklare version i Excel.  

Klubben ber Roger att göra en lättare version av alternativ 1.  

 

6) Ekonomin är fortsatt god, ca 100par fler än förra året vid samma tidpunkt. När det gäller en 

eventuell ombyggnad får diskussionen tas när vi har mer underlag. 

 

7) Inget nytt på tävlingsfronten, det enda var att Filbyter Cup flyttas fram en vecka p.g.a. krock med 

valborgsmässoafton. 

 

8) Vårfesten närmar sig. Då Gun inte kan vara med i arrangemanget p.g.a. resa får vi gemensamt 

stötta Lennart efter behov. 

 

9) Från FSB: Det ska införas en cup över hela landet med 24-brickorsmatcher som börjar på regional 

nivå efter modell från Danmark. 

Från ÖMBF: Det är dags att införa en B-final i DM-lag då vi i framtiden riskerar att få fler lag till 

SM-semifinalerna än vi har startande par i DM-finalen. 

 

10) Mats undrade varför inte filbyter har en juniorbössa. Styrelsen informerade Mats om att en sådan 

fanns och att man skulle flytta den så att den blir mer synlig. 

Marie Cederkrok har gjort ett konstverk att sätta upp på klubben någonstans. Styrelsen ska ta 

upp och ge synpunkter när det sätts upp. 

Tommy Andersson har tittat på olika varianter att sköta brickläggningen när det gäller 

maskinerna. Det finns 4 förslag: 

1. Engwall. Kräver gamla datorer, men är billigast då vi redan har maskinerna. Kortlekarna är 

dyrast. 

 



2. Jannersten. Billigare lekar, maskinerna köps efter festivalen för 28kkr/st. Stort frågetecken för 

tillförlitlighet/service. Behöver nya datorer och vi måste byta ut alla lekar. 

3. Dealer 4, AUS. Dyrast maskin, 42kkr/st, billigast lekar då det behövs varken streckkod eller 

stansning. Ny maskin, frågetecken kring servicen. Behöver nya datorer. Vi kan köra på med de 

lekar vi har. 

4. Avvakta. När ska vi göra detta? 

 

Styrelsen beslöt att vi skulle avvakta. 

 

Vi har fått offert på bridgemate II. Då beslutet att skaffa dem är taget, bekräftade styrelsen att 

de ska beställas. 

 

11) Nästa möte blir 29/4 1700 

 

12) Mötet avslutades 

 

 

 

 

 

Mats Sjöberg, ordförande   Marie Cederkrok, justerare 

 

 

 

 

 

Staffan Hed, sekreterare. 


